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4 Intervius d'ACCIÓ ^ 

Declaracions del Sr. Valen Mas 
El Sr. Valeri Mas ens rep a la secretaria de «La 

Unió Liberal. Per nosaltres Valeri Mas, té en 
aquests moments dos aspectes ben diferents i inte
ressants. La seva opinió com a President de La 
Unió, i la seva opinió sobre el moment polític. 

L'un i l'altre son força interessants i creiem que 
junt amb les d'altres homes representatius de la 
nostra Ciutat, marcaran l'esdevenidor polític del 
nostre poble. 

L'opinió— ens diu, Valeri Mas— es decanta a 
l'esquerra per essència. La caiguda de la Dictadura 
la considerava imminent; podia tardar més o 
menys però, estava comdemnada a caure. 

— Parleu-nos, si us plau, de la impressió que 
us va produir al ésser elegit per a ocupar la presi
dència d'aquesta casa. 

—Vaig rebre naturalment una satisfacció, però, 
no vaig entusiasmar-me; conec les multituts. 

— Dificultats en el desenrotllament 
—Ni una; i espero molt dels meus companys 

de Junta i crec un gran acert la seva elecció. 
— Orientació? 
— Ens porta, no a mi, si no a tots plegats, el 

desig de fer de «La Unió liberal» una vertadera es
cola de ciutadania; millor dit, que torni a ésser el 
que mai hauria hagut de deixar d'ésser. 

—Actuació de la Junta passada? 
— No cal remarcar-la: tothom la sap; era una 

política de privilegis que estava renyida amb l'espe
rit essencial del liberalisme que ha d'imperar sem
pre en aquesta casa. Nosaltres però, procurarem 
anular-la; ací tots hem de tenir els mateixos drets; 
mai una majoria pot absorbir una minoria. 

—Quins projectes culturals teniu? 
— Dintre de poc començaran les tasques: Jun-

cal, Aiguader Miró, Pestana, entre altres. Aquests 
cursets que donarem, seran una vertadera escola 
de ciutadania, puix que ací i cabran des de els libe
rals conservadors, als anarquistes. 

—La colònia escolar? 
—Tenim un gran interès en què no deixin de 

existir; hem de procurar-ho per tots els mitjans. 
—Com queda ara r«ALeneu Obrer»? 
— L'obra que realitza l 'Ateneu la considero 

completament deslligada de l'obra que realitza «La 
Unió Liberal»; per tant, continuarà subsistint, a 
més, que resten allí elements per fer-la continuar 
com fins ara. 

Situació política local? 
— Es d'imprescindible necessitat a Granollers 

formar una concentració d'esquerres veritat, però, 

veritat. Per la orientació que ha de prendre el po
ble davant els problemes que se li presentin no sols 
en un aspecte local, si que també general. 

— La vostra situació política? 
—Jo soc apolític amb el sentit que es considera 

la política. No crec amb el parlamentarisme per 
què soc un amant de l'acció directa; sense interme
diaris. Soc polític, però, sempre que l'acció es por
ti al carrer, que és allà on crec que deuen donar re
sultats els moviments dels pobles. 

— Quin concepte us mereix la joventut? 
—Jo hi tinc tota la esperança i crec que ha de 

sortir d'aquí, de la nostra ciutat. No n'hi ha a Gra
nollers cap altre que pugui fer la feina que es pot 
fer aquí. 

C. 

(La setmana entrant: interviu al Sr. Francesc Torras) 

i Lletres al Director 
l· Sr. Director d'Acció 

Molt Sr. meu: 
Llegit i rellegit el nombre del periòdic que vos

tè tan acertadament dirigeix, corresponent al dia 4 
del corrent en el que s'hi publica la interviu que 
vaig tenir amb un dels seus redactors, em plau 
manifestar-li amb l'únic desig d'aclarir les meves 
manifestacions referents a la placa que donava el 
nom d'en Torras, al carrer que havia estat del doc
tor Robert, que no foren interpretades tal com vaig 
manifestar-les en la conversa de referència. 

En el Ple Consistorial del dia 22 de Març darrer 
i en el dia de la interviu vaig dir, i repeteixo ara, 
que al proposar, com a integrant de la comissió 
nomenada al efecte, canviar el nom de l'iliustre 
Dr. Robert pel de Francisco Torras, vaig sofrir una 
equivocació que lamentava i que l'havia volgut rec
tificar ara, però de cap manera podia referir-me a 
la consideració personal qu'em mereix l'ex-Diputat 
per Granollers. 

Espero de la cavallerositat de vostè que tindrà 
a bé publicar aquestes lletres, per lo que li resta 
agrait el seu afectíssim servidor 

ANTONI CUNILLERA 
15 Maig 1930. 

N. de la R.—Nosaltres vàrem creure interpretar fidel
ment les paraules del Sr. Antoni Cunillera. No obstant, no 
tenim cap inconvenient en publicar la seva atenta lletra, 
malgrat haver-se donat compte tant tard la mala interpreta
ció de les seves paraules, per evitar espectacles que no fan 
per nosaltres. 

Tenim però d'aquest afer la conciència ben neta, i no 
en parlarem més. 

Un remei segur per l'estómac: DIGESTONA CHORRO Preu 3 ptes. 
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